
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-02-09, § 4 

 

 Tid Tisdagen den 9 februari 2010 kl 16.30 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 16 februari 2010 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordförande 

Martin Michel (MP), vice ordförande 

 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M) 

Camilla Lindberg (M) 

Per Altenberg (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S)  

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)  tjänstgörande 

Victor Wennerholm (M) 

Carina Klevenvall (M) 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristofer von Beetzen (M) 

Daniel Forslund (FP) 

Lars Wyke (KD) 

Ulf Holmlund (S)  tjänstgörande 

Åke Mezan (V)    tjänstgörande 

Yildiz Kafkas (MP)   tjänstgörande 

 

 Förhinder har anmälts av ledamöterna Yvonne Fernell-Ingelström (M), Rana Carlstedt 

(S), Sune Gidgård (S), Mattias Ericson (V) samt av ersättarna Helene Lilja (S), 

Nicklas Nilsson (S) och Gunnel Färm (S) 

Tjänstemän 

 Biträdande fastighetsdirektören Thomas Perslund och nämndsekreteraren Eva 

Olofsson. Tjänstemän från kontoret Christer Jansson, Anita Granlund, Andreas Jaeger, 

Mikael Forkner och Marika Hilldoff. Personalrepresentanter Rolf Bodin och Lillemor 

Öhman samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande 

borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln.   

 



  

 

 
 § 4 

Anmälan av mötesanteckningar från handikapprådens 

presidiemöte 2009 
Dnr 1.1.3-003/2010 

 

Anmälan av mötesanteckningar från handikapprådens presidiemöte 1 oktober 2009.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Martin Michel m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

 Vid mötet beslöts att svar till råden på kvarvarande frågor skulle sammanställas i 

 denna skrivelse.  

 

 Följande frågor skulle besvaras: 

 

 - Fråga om resurser för att ta hand om ”enkelt avhjälpta hinder”. 

 - Beslut om tillgänglighetskrav då man bygger hotell och konferensanläggningar 

    i Stockholm. 

 - Brand- och utrymningsfrågor ur ett tillgänglighetsperspektiv. 

 - Vad görs för att förbättra ljudmiljön på allmänna platser. 

 

 Var är fastighetsnämndens svar? Att fastighetsnämnden inte svarar och dessutom 

 inte rapporterar om det aktuella tillgänglighetsarbetet till handikapprådet ser vi 

 allvarligt på. Beror det på att tillgänglighetsfrågorna prioriteras ner eller vad är 

 förklaringen? Vi förväntar oss en förklaring av både förvaltningen och alliansen.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


